
 

 

Београд, 
20.07.2021. године, 

Број:    17-УО     664/21                   
 
 
УПРАВНИ ОДБОР БИЦИКЛИСТИЧКОГ САВЕЗА СРБИЈЕ  
 
 
Члановима  
 
Записник са 17  седнице Управног одбора Бициклистичког савеза Србије која је одржана  
21.07.2021. године, са почетком у 20.00 часова путем зум апликације за коју је предлажен 
следећи: 
 
 

ДНЕВНИ РЕД: 
 

1. Усвајање записника са претходне седнице, 
2. МОС финасирање и информације о раду између две седнице, 
3. Трка  Кроз Србију 2021 извештај дирекције ТДС,  градови домаћини и етапе,  
4. Трка  Кроз Србију 2021  радно ангажовање секретара,  
5. Европско првенство МТБ радно ангажовање директора, 
6. Спортски стручњаци финасирање, 
7. Директна банка електронско пословање и ТДС промет, 
8. Хотел Славија дуговања, 
9. Разно. 

 
На седници од 7 чланова УО БСС присутни 1. председник  УО  Радомир 

Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Марко Сударић, 4. Александар Марић остали присутни  
Страхиња Швељо.  

Одсутни Рајко Чубрић и Дејан Видаковић, у наведено време на службеном 
путу. 

Председавајући Радомир Павловић  је констатовао да од 7 седам чанова УО БСС 
присутна већина од  4 члана УО БСС те да седница има  кворум и може пуноправно да 
ради и доноси Одлуке. 

 
 

Тачка 1. Усвајање записника са претходних електронских седница УО,  
 
Управни одбор БСС је једногласно усвојио записник са претходне седнице. 
 
 



 

 

Тачка  2, МОС финасирање и информације о раду између две седнице, 
 
Председник Радомир Павловић је обавестио УО Бициклистичког савеза Србије да је 
МОС Р. Србије уплатило на име редовног програма рада БСС 3.600.000,00 динара и 
потписан је уговор са МОС за трку Кроз Србију за који је такође уплаћено 3.500.000,00 
динара.  

Доношење одлуке о финасирању БСС и Трке Кроз Србију од стране МОС и 
информације о раду између две седнице, 

 
Након дискусије чланови УО БСС су предложили и гласањем се изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић,  

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 4 гласа ЗА, 0 нула ПРОТИВ, 0 

нула УЗДРЖАНИХ већином гласова донео је Одлуку која гласи:   
„Усваја се извештај о раду и начин финансирања од стране МОС Р Србије“. 

 
Тачка 3.  Трка  Кроз Србију 2021 извештај дирекције ТДС,  градови домаћини и етапе, 
 
Потпредседник Душан Гојић је обавестио присутне да су обављени разговори са СО 
пожаревац, Мионица, Пријепоље, Рашка  и Чачак да прихвате да буду домаћини трке 
Кроз СрбијуСви су прихватили да  сносе трошкове смештаја каравана од 300 осoба и 
Пожаревац додатних 1.500.000,00 динара за додатне трошкове, Чачак са 350.000,00 
динара и Рашка са 1.000.000,00 динара без смештаја. 
 
 
Након дискусије чланови УО БСС су предложили и гласањем се изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић,  

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 4 гласа ЗА, 0 нула ПРОТИВ, 0 

нула УЗДРЖАНИХ већином гласова донео је Одлуку која гласи:   
„Усваја се програм градова домаћина Трка  Кроз Србију 2021 и извештај 

дирекције ТДС“. 
 
Тачка 4.  Трка  Кроз Србију 2021  радно ангажовање секретара, 
 

Председник Радомир Павловић је обавестио  УО Бициклистичког савеза Србије да је  



 

 

За потребе организације Трке Кроз Србију неопходно да се радно уговором о делу 
ангажује једно стручно лице из области организације трка и два помоћника. Предложени 
су Петар Роквић, Јадранка Стојановић  и Тамара Грубиша.  

 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић,  

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 4 гласа ЗА, 0 нула ПРОТИВ, 0 

нула УЗДРЖАНИХ већином гласова донео је Одлуку која гласи:   
„За послове секретара Трке Кроз Србију Уговором о делу на 90 дана ангажовати 

Петра Роквића, Јадранку Стојановић и Тамару Грубишу са нето примањем од 50.000,00 
динара са обавезом да заврше сва правдања ревизију до предаје извештаја  ТДС у МОС “. 

 
 

Тачка 5.  Европско првенство МТБ радно ангажовање директора, 
 
За потребе организације Европског првенства у бициклизму  неопходно да се радно 
уговором о делу ангажује једно стручно лице из области организације трке. За ову 
функцију предложен је директор шампионата Немања Вајс. 
 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић,  

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 4 гласа ЗА, 0 нула ПРОТИВ, 0 

нула УЗДРЖАНИХ већином гласова донео је Одлуку која гласи:   
„За послове директора Европског првенства у бициклизму Уговором о делу на 90 

дана ангажовати директора шампионата Немању Вајса са нето примањем од 100.000,00 
динара са обавезом да заврше сва правдања ревизију до предаје извештаја у МОС “. 
 
Тачка 6.  Спортски стручњаци финасирање, 
 
Како су у касу БСС пристигао део средства из редовног програма треба на основу 
ангажовања спортских стручњака и на основу одлуке УО из априла 2021 о висини 
месечне надокнаде исплатити  струњаке. 
 
 



 

 

Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић,  

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 4 гласа ЗА, 0 нула ПРОТИВ, 0 

нула УЗДРЖАНИХ већином гласова донео је Одлуку која гласи:   
„За послове директора ререзентације Марка Сударића и селектора сениора 

Милоша Миладиновића почев од 01 априла, од 01. маја, Тарјан Тибор, од 01 јуна Дејан 
Перчић и Стетс Сергеј“. 
 

Тачка 7.  Директна банка електронско пословање и ТДС промет, 
 
Председавајући је обавестио присутне да је ради лакшег рада БСС неопходно да се уради 
електронско банкарство са Директном банком и да се средства намењена ѕа Трку Кроз 
Србију са трезора пребаце на ту банку ради лакшег праћења прилива и плаћања обавеза 
за трку 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић,  

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 4 гласа ЗА, 0 нула ПРОТИВ, 0 

нула УЗДРЖАНИХ већином гласова донео је Одлуку која гласи:   
„Урадити електронско пословање са Директном банком и средства МОС 

намењена  ТДС пребацити са трезора на Директну банку“. 
 

Тачка 8.  Хотел Славија дуговања, 
 

Председавајући је обавестио присутне да је су нас БСС опет звали да се измире дуговања 
према хотелу Славија за период јануар март 2021 године. 
Након дискусије чланови УО БСС су се гласањем изјаснили: 

ЗА 
1. Радомир Павловић, 2. Душан Гојић, 3. Александар Марић, 4. Марко 
Сударић,  

ПРОТИВ  нема 
УЗДРЖАН  нема 

 
Управни Одбор Бициклистичког савеза Србије је са 4 гласа ЗА, 0 нула ПРОТИВ, 0 

нула УЗДРЖАНИХ већином гласова донео је Одлуку која гласи:   
„Измирити све обавезе БСС према хотелу Славија из 2021 године“. 



 

 

 
 
Тачка 9.   Разно  
 
Како се нико није јавио за реч седница је закључена у 21,55 часова.“. 
 
 
 

ПРЕДСЕДНИК 
 

                           Радомир Павловић с.р 


